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Abstract (en)
A gas-permeable block for metallurgical vessels consists of a shaped refractory body (1) penetrated by flow channels (7). To facilitate purging by
melting or blowing of metallic infiltrations following an interruption in blasting, the channels (7) are steeply inclined to the longitudinal axis of the
block, at least in the region adjacent to the gas outlet orifices. The angle ( alpha ) between the channels and the face (8) of the block provided with
said orifices can vary between 15 DEG and 60 DEG , preferably between 20 DEG and 50 DEG . The flow channels (7) are preferably of spiral,
undulating or zigzag construction.

Abstract (de)
Ein Gasspülstein für metallurgische Gefäße, enthält einen feuerfesten Formkörper (1) mit durchgehenden Strömungskanälen (7). Um das
Aufschmelzen und Ausblasen von Metallinfiltrationen nach einer Blasunterbrechung zu erleichtern, sind die Strömungskanäle (7), zumindest in dem
ihren Austrittsöffnungen benachbarten Bereich, stark geneigt gegenüber der Richtung der Längsachse des Spülsteines angeordnet, wobei sie einen
Neigungswinkel (α) zwischen 15° und 60°, vorzugsweise zwischen 20° und 50°, gegenüber der die Austrittsöffnungen der Strömungskanäle (7)
enthaltenden Stirnfläche (8) des Spülsteines aufweisen können. Vorzugsweise sind die Strömungskanäle (7) schraubenlinienförmig, wellenförmig
oder zick-zack-förmig ausgebildet.
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